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BAY OF FUNDY BIBLIOGRAPHY: SUPPLEMENT i

The references included herein supplement the recent extensive bibliography,
Moyse, C.M. 1978, Bay of Fundy Environmental and Tidal Power Bibliography.
Fish. Mar. Ser. Tech. Rep. No. 822, and its first supplement, Proc. N.S. Inst. Sci.
(1979), 29:313-314. The present citations were either omitted through oversight or
have been published subsequently. All citations received are included, even in-
ternal reports that can be difficult to obtain.

This Supplement was prepared with the assistance of the members of the Fun-
dy Environmental Studies Committee.

The Bay of Fundy bibliography will continue to be updated regularly. Any
omissions or new references for inclusion should be sent to: DR. D.C. GORDON,
Marine Ecology Laboratory, Bedford Institute of Oceanography, P.O. Box 1006,
Dartmouth, N.S. B2Y 4A2, and reprints of the present supplement may be ob-
tained by writing this address.

Les références ci-incluses constituent un supplément 3 la récente
bibliographie d’envergure compilée par C.M. Moyse, [Bay of Fundy En-
vironmental and Tidal Power Bibliography. Fish. Mar. Ser. Tech. Rep. No. 822
(1978)] et & son premier supplément {(Proc. N.S. Inst. Sci. (1979), 29: 313-314). Les
citations qui suivent furent précédemment omises par mégarde ou n‘ont été
publiées que depuis la parution de la bibliographie et de son supplément. Toutes
les citations regues sont incluses dans le présent supplément, y compris certains
rapports internes difficiles & obtenir.

Les membres du Fundy Environmental Studies Committee ont aidé a la rédac-
tion du présent article.

La mise A jour de la bibliographie de la Baie de Fundy se poursuivra de fagon
réguliére. Toute référence omise ou nouvelle devrait &tre envoyée pour inclusion
dans un supplément futur &: DR. D.C. GORDON, Marine Ecology Laboratory,
Bedford Institute of Oceanography, P.O. Box 1006, Dartmouth, N.S. B2Y 4A2. Des
tirés’a-part de cette publication sont également disponibles 4 la m&me adresse.
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